
Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 

 

Dátum zasadnutia: 11.12..2017          16:30 hod 

 

Členovia komisie:              Miloslav Sajan, predseda 

                                                    Denisa Kiszel                                                      

    PaedDr. Zuzana Kaliariková riaditeľka ZŠ s MŠ  

    Mgr. Jana Krettová 

                                                    Ing. Stanislav Vaňo     

                                                    Ing. Ján Janata neprítomný                                                 

Neprítomní  

                                          
 

 

Program rokovania :  1/ Privítanie a otvorenie rokovania školskej komisie 

                               2/ sťažnosť p. Jánošíkovej. 

                                   3/ 55. výročie školy - vyhodnotenie                                   

                               4/ príspevok na Mikuláša - hlasovanie 

                                   5/ rôzne  - havária  vodovodného potrubia  

                                6/ záver 

 

1) Privítanie a otvorenie rokovania školskej komisie 

P. Sajan otvoril posledné rokovanie školskej komisie tohto roku. 

2) 2/ sťažnosť p. Jánošíkovej. 

- Pani Jánošíková sa nemohla dnešného stretnutia zúčastniť, z rodinných dôvodov. Stretnutie 

bolo presunuté na ďalšie rokovanie komisie školstva na budúci rok január 2018. 

3) 55. výročie školy - vyhodnotenie   

Schválená suma 1500,- eur 

Suma bola vyčerpaná na nákup reklamných predmetov a občerstvenia. Ďakujeme za pomoc 

rodičom, učiteľom aj deťom. Takisto miestnemu úradu za pomoc pri organizovaní celej akcie.  

Žiaci mali pripravené vystúpenia za pomoci triednych učiteľov. Akcia mala veľmi pozitívne 

ohlasy.    

4) Príspevok na Mikuláša - hlasovanie   

Nakoľko nám zo schváleného rozpočtu pre komisiu ostala nejaká finančná hotovosť rozhodli 

sme sa ju odhlasovať na zakúpenie darčekov ku dňu Mikuláša.  

Hlasovanie prebehlo cez e-mail. : Všetci členovia jednohlasne odsúhlasili využitie finančnej 

hotovosti.                                     

   

 

5)  rôzne  - havária  vodovodného potrubia 



Pani riaditeľka Zuzana Kaliariková informovala členov školskej komisie o vzniknutej havárii na 

vodovodnom potrubí v areály školy. Bolo by potrebné vodovodné potrubie vymeniť, únik vody 

sa opakuje každý rok. Faktúra za únik bola vysoká v sume 8000,- eur. 

- V pavilóne B vznikajú na stenách mokré fľaky a plesne. Cez letné prázdniny bude potrebné 

vymaľovať v oboch pavilónoch ZŠ.  

 

Zapísala: Denisa Kiszel, tajomníčka 

Zápisnicu schválil: Miloslav Sajan, predseda komisie 

 

 

 
 

 


